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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2018/19:254 Bilbränder

Gävle har likt många andra städer drabbats av återkommande bilbränder. Det är 
en samhällsutveckling som måste brytas.

Sex bilar och en husbil började brinna på Jarlavägen på Brynäs den 11 januari. 
Därefter även på Vegagatan och Jarlavägen igen – och senare även på 
Väpnargatan i Gävle. Oskyldiga människor drabbas, och den oroväckande 
utvecklingen av antal bilbränder inte bara i Gävle utan även över hela Sverige 
måste få ett slut. 

Bilbränderna måste tas på stort allvar. Det handlar om statens förmåga att sköta 
sina allra mest grundläggande uppgifter. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson följande:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att säkerställa att lag och ordning 
upprättas och att bilbränderna upphör eller minskar i Sverige?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-18
Besvaras senast
2019-02-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


